

## 《单词百科:dozen是什么意思?dozen怎么发音?dozen的解释和用法》

英语单词dozen是什么意思?dozen怎么读?dozen怎么发音?简答网为您整理了dozen的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### dozen怎么读

dozen的读音:[ ' d ʌ zn]

### dozen的意思

1、num. 一打, 十二个;十几个;许多;

### dozen的相关词组

1、a dozen of 一打;

2、a dozen 一打;

3、by the dozen 按打计算;

- 4、long dozen 十三个;
- 5、nineteen to the dozen 19到12打
- 6、six of one and half a dozen of the other 六个
- 7、a dozen times 多次, 十几遍;
- 8、a dime a dozen 多得很, 不稀罕, 不值钱;

## dozen的近义词

- 1、**12** twelve;
- 2、**twelve** num.十二;十二个;十二点钟;十二岁;
- 3、**xii** num.罗马数字 12;

## dozen的双语例句

- 1、The hall was well lighted by a dozen windows.  
十来个窗户使大厅显得分外敞亮.
- 2、He fell the tree with a dozen blows of his axe.  
他十几斧头就把树砍倒了.
- 3、He was accompanied by an entourage of a dozen police officers.  
他有12名警官随行。
- 4、A dozen inmates have absconded from Forest Jail in the past year.  
去年共有12名犯人从福雷斯特监狱逃脱。
- 5、Ernest Brown lives about a dozen blocks from where the riots began.  
欧内斯特·布朗住在离骚乱发生处几个街区远的地方。
- 6、He sat behind a table on which were half a dozen files.  
他坐在一张放有6个文件夹的桌子后面。

7、The project has gone through nearly a dozen years of planning.

该项目已历经近12年的规划。

8、A dozen people were watching her, smirking at her discomfort.

有十来个人在看着她，对她不安的样子幸灾乐祸地笑着。

9、A dozen mounted police rode into the square.

十几名骑警进入了广场。

10、The soup was concocted from up to a dozen different kinds of fish.

这种汤是用多达十几种不同的鱼熬制而成的。

11、Give me a dozen, please.

请给我来一打。

12、A couple of dozen prints were rolled off in no time.

一下子就印好了几十张图片。

13、Portentous choices were forced on him by the dozen.

众多事关重大的抉择强加在了他身上。

14、He had come half a dozen times to call upon his sister.

他曾来过五六次看他的姐姐。

15、A group of half a dozen men entered the pub and bore down on the bar.

一伙六个人走进酒吧，冲向吧台。

16、In half a dozen words, he had explained the bond that linked them.

他用了六七个字就解释清楚了他们之间的关系。

17、He used to watch body building videos and plough through a daily diet of a dozen eggs and four pints of milk.

他曾经观看健身录像，并且熬过了每天12个鸡蛋和4品脱牛奶的饮食。

18、Eggs sell at 60 cents a dozen.

鸡蛋售价为每打六角。

以上是简答网为您整理的dozen怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于dozen的用

法、dozen的释义、dozen的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/dozen>

